
 

Protokół nr VI/2024 

z obrad VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Prabutach 

z dnia 28 sierpnia 2024 r. 

 

Data i miejsce odbywania sesji: 28 sierpnia 2024 roku od godz. 14:30 do godz. 16:16; 

sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Prabuty. 

Obrady sesji są nagrywane – zapis na płycie CD-R stanowi załącznik do protokołu i dokumentację 

archiwalną. 

Transmisja z obrad na żywo :  

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1970/rada-miejska-w-prabutach.htm 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Obecni: 

1. Stanisław Anders 

2. Marek Beksa 

3. Tomasz Chodowiec 

4. Marcin Domagalski 

5. Grzegorz Gintowt 

6. Marcin Kłosiński 

7. Zbigniew Kondel 

8. Karol Koper 

9. Edyta Kossak-Czarnecka 

10. Paulina Kowalska 

11. Adam Kuncicki 

12. Anna Latopolska 

13. Jacek Mikołajków 

14. Tomasz Nadolski 

15. Paweł Panikowski 
Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu z sesji  Nr VI/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 roku. 

. 

Ponadto w obradach sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz  p. Krzysztof Niziałek 

2. Zastępca Burmistrza p. Sylwia Tatara 

3.         Skarbnik p. Monika Kuśmierska 

4.         Pełnomocnik Burmistrza ds. Oświaty, Kultury, Sportu i Współpracy z Organizacjami    

            Pozarządowymi p. Palmira Trzcińska-Kowalska 

5.           Pełnomocnik Burmistrza ds. Gospodarki, Inwestycji, Zamówień Publicznych i Promocji             

            p. Wojciech Dołęgowski 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1970/rada-miejska-w-prabutach.htm


6.       Prezes PEWIK Prabuty p. Mariusz Kubich 

7.       Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego p. Anna Strzelczyk 

8.       Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego p. Andrzej Słowiński 

9.       Pan Kamil Kaczorowski 

10.     Pan Artur Przechadzki 

11.     Pan Piotr Jakubowski 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady p. Marcin Domagalski. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji 

Rady Miejskiej w Prabutach. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

Do porządku sesji Burmistrz zaproponował  wprowadzenie jako punkt 12: „Podjęcie uchwały 

w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Susz o uznanie za ochronne lasów 

położonych w granicach administracyjnych gminy Prabuty”. 

Przystąpiono do głosowania nad proponowaną zmianą. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 12: ,,Podjęcie uchwały w sprawie 

zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Susz o uznanie za ochronne lasów położonych w 

granicach administracyjnych gminy Prabuty.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

Następnie przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad po wprowadzonej zmianie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad sesji po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach został przyjęty i przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 



3. Przyjęcie protokołu nr IV z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 24 czerwca 2024 

roku i nr V z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 23 lipca 2024 r. 

4. Wyróżnienie za działalność kulturalno-społeczną dla Artura Przechadzkiego, Kamila 

Kaczorowskiego i Piotra Jakubowskiego. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Prabuty o działalności za okres między 

sesjami. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu eksploatacji kruszyw w obrębie ewidencyjnym Gonty, w 

gminie Prabuty. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Rodowo, gmina Prabuty.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej przy ulicy Jagiełły 14 w 

Prabutach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Szramowie w gminie 

Prabuty. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Susz o uznanie za 

ochronne lasów położonych w granicach administracyjnych gminy Prabuty. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2024 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Prabuty. 

15. Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej w Prabutach. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu nr IV z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 24 czerwca 

2024 roku i nr V z sesji Rady Miejskiej w Prabutach z dnia 23 lipca 2024 r. 

Do protokołów nie wpłynęły uwagi, w związku z czym zostały przyjęte do akceptującej 

wiadomości. 

Ad.4. Wyróżnienie za działalność kulturalno-społeczną dla Artura Przechadzkiego, 

Kamila Kaczorowskiego i Piotra Jakubowskiego. 

Przewodniczący razem z Burmistrzem podziękowali za działalność na rzecz lokalnej 

społeczności panu Arturowi Przechadzkiemu, panu Kamilowi Kaczorowskiemu i panu 

Piotrowi Jakubowskiemu. Następnie wyróżnieni zabrali głos, dziękując za docenienie 

podejmowanych przez nich działań. 

Ad.5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Prabuty o działalności za okres między 

sesjami. 

Burmistrz poinformował o: 

- odbytych 5 kolegiach, 20 spotkaniach i przyjęciu 47 interesantów, 

- spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Kwidzynie, dotyczącym transportu publicznego i 

propozycji utworzenia związku międzygminnego w celu realizacji tego zadania, 

- spotkaniu z mieszkańcami Trumiejek w sprawie biometanowni, 

- spotkaniu z wicemarszałkiem Marcinem Skwierawskim w sprawie zagospodarowania plaży, 

- spotkaniu z Wojewodą Pomorską p. Beatą Rutkiewicz. 

 

Ad. 6. Wnioski i zapytania. 

Radny p. Zbigniew Kondel poprosił o przedstawienie informacji na temat planowanego 

transportu publicznego. 

Burmistrz odpowiedział, że szczegóły zostaną podane w późniejszym terminie. 

Radny p. Paweł Panikowski spytał o: 

- sytuację ze śniętymi rybami na j. Dzierzgoń, 



- termin rozpoczęcia prac przez firmę Dam-Rob z Zalewa, 

- inwestycję na ul. Polnej – czy przebiega zgodnie z planem. 

Burmistrz odpowiedział, że prawdopodobnie przyczyną śnięcia ryb była przyducha, ale nie 

ma jeszcze wyników badania wody. 

Firma Dam-Rob jest na etapie projektowym i trzymamy kciuki za powodzenie tej inwestycji. 

Wiceburmistrz p. Sylwia Tatara poinformowała, że prace na ul. Polnej przebiegają zgodnie z 

planem i termin zakończenia szacowany jest na 10 października 2024. 

Radny p. Marcin Kłosiński spytał : 

- o stan prac na ul. Zielnej i termin zakończenia, 

- o termin wykupu gruntów na ul. Spokojnej  i na kiedy planowane jest sporządzenie 

dokumentacji projektowej, 

- czy planowana jest budowa parkingów na ul. Wałowej, 

- czy możliwa jest budowa przejścia dla pieszych na ul. Malborskiej do sklepu ABC, 

- czy można zamontować dłuższe pomosty nad j. Sowica na plaży. 

Burmistrz odpowiedział: 

- umowa na remont ul. Zielnej została podpisana, 

- podpisano akt notarialny z właścicielką gruntów na ul. Spokojnej, 

- nie planuje się prac na ul. Wałowej na ten moment, 

- nie jesteśmy właścicielem drogi na ul. Malborskiej, 

- zlecono koncepcję dot. plaż i myślimy nad złożeniem wniosku o dofinansowanie. 

Radny p. Grzegorz Gintowt spytał czy jest realizowany program dot. dojazdów do pól. 

Burmistrz odpowiedział, że korzystamy z programu i obecnie jest wykonywane odtworzenie 

drogi w Kołodziejach. 

Radny p. Grzegorz Gintowt spytał czy są podejmowane działania w sprawie poprawy jakości 

drogi do stajni od ul. Rypińskiej, w związku ze złożonym wnioskiem. 

Burmistrz odpowiedział, że przeanalizuje sytuację. 

Radny p. Stanisław Anders złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu 9 

„Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Rodowo, gmina Prabuty” i poprosił o 

przedstawienie sytuacji dot, dróg powiatowych Kleczewo-Raniewo i Jakubowo-Obrzynowo. 

Przewodniczący poinformował, że wniosek zostanie poddany pod głosowanie po przerwie. 

Sprawozdanie z planowanych inwestycji na drogach powiatowych na terenie gminy Prabuty 

przedstawiła p. Anna Strzelczyk. 

Radna p. Edyta Kossak-Czarnecka spytała, czy jest sporządzony projekt zacienienia placu 

przy fontannie.  

Burmistrz odpowiedział, że jest opracowywany i skłania się przy umieszczeniu pergoli i 

nasadzeń.  

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

Następnie przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny radnego p. Stanisława Andersa w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 

9:,,Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Rodowo, gmina Prabuty."  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Grzegorz Gintowt, Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta 



Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Anna Latopolska 

PRZECIW (3) 

Marcin Domagalski, Marcin Kłosiński, Tomasz Nadolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

Wniosek został przyjęty i punkt 9 został zdjęty z porządku obrad. 

 

Ad.7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Odpowiedzi zostały udzielone w punkcie 7. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu eksploatacji kruszyw w obrębie ewidencyjnym Gonty, w 

gminie Prabuty. 

Projekt uchwały został omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych przez urbanistę 

p. Łukasza Piskurewicza i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do przedstawionego projektu nie wniesiono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu eksploatacji kruszyw w obrębie ewidencyjnym Gonty, w gminie 

Prabuty.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr VI/27/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Rodowo, gmina Prabuty. (punkt zdjęto z 

porządku obrad). 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej przy ulicy Jagiełły 

14 w Prabutach. 

Projekt uchwały został omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych przez 

inspektora ds. gospodarki gruntami p. Jarosława  Zielińskiego i uzyskał pozytywną opinię pod 

obrady sesji. 

Do przedstawionego projektu nie wniesiono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej przy ulicy Jagiełły 14 w 

Prabutach. 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr VI/28/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Szramowie w 

gminie Prabuty. 

Projekt uchwały został omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych przez 

inspektora ds. gospodarki gruntami p. Jarosława Zielińskiego i uzyskał pozytywną opinię pod 

obrady sesji. 

Do przedstawionego projektu nie wniesiono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Szramowie w gminie 

Prabuty.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, 

Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam Kuncicki, Anna 

Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kondel 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr VI/29/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Susz o 

uznanie za ochronne lasów położonych w granicach administracyjnych gminy Prabuty. 

Projekt uchwały został omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych przez Edytę 

Szudarską i uzyskał pozytywną opinię pod obrady sesji. 

Do przedstawionego projektu nie wniesiono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Susz o uznanie za 

ochronne lasów położonych w granicach administracyjnych gminy Prabuty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr VI/30/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2024 

rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez p. Skarbnik Monikę Kuśmierską. 

Do przedstawionego projektu nie wniesiono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Prabuty na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr VI/31/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Zmiany planów dochodów budżetu Miasta i Gminy Prabuty–zwiększenie o kwotę 1.017.190,00 

zł 

Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo – zwiększenie dochodów ze sprzedaży majątku o kwotę 5.000,00 zł. 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa – zwiększenie dochodów ze sprzedaży majątku o kwotę 

71.000,00 zł. Ponadto dokonano zwiększenia dochodów bieżących o kwotę 1.000,00 zł. 

Dział 710 Działalność usługowa – zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 25.000,00 zł. 

Dział 751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz 

sądownictwa – zmniejszona została kwota dotacji z Krajowego Biura Wyborczego w Gdańsku o 

kwotę 12.180,00 zł. 

Dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem – dokonano 

zwiększenia dochodów bieżących o kwotę 610.000,00 zł. 

Dział 758 Różne rozliczenia – zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 239.499,00 zł, w tym 

środków z Funduszu Pomocy na dodatkowe zadania oświatowe w kwocie 8.499,00 zł. 

Dział 801 Oświata i wychowanie – zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 11.060,00 zł, w tym w 

związku z realizacja programu „Podróżuj z klasą” w kwocie 6.970,00 zł. 

Dział 852 – Pomoc społeczne – zwiększenie dochodów bieżących łącznie o kwotę 3.000,00 zł, w tym 

w związku z otrzymaniem środków z Funduszu Pomocy oraz otrzymaną dotacją. 

Dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej – zwiększenie dochodów bieżących o 

kwotę 39.780,00 zł w związku z otrzymanymi środkami na wypłatę wyrównania dla przedsiębiorstw 

energetycznych. 



Dział 855 Rodzina – zmniejszenie dochodów bieżących na łączną kwotę 10.475,00 zł, w tym kwota 

475,00 zł dotyczy otrzymanych środków z Funduszu Pomocy. Dokonano również zmiany pozostałych 

dochodów bieżących o kwotę 10.000,00 zł z przeznaczeniem na zwrot dotacji z lat ubiegłych. 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększenie dochodów bieżących o 

kwotę 23.000,00 zł. 

Zmiany planów wydatków budżetu Miasta i Gminy Prabuty – zwiększenie o kwotę 171.190,00 zł 

Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo – zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 6.000,00 zł 

dotyczącą zadania pn. „Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w m. Kołodzieje”. 

Dział 600 Transport i łączność – zwiększono wydatki majątkowe na łączna kwotę 68.600,00 zł, w 

tym na inwestycje: pn.: „Budowa kanalizacji deszczowej ulica Daszyńskiego” na kwotę 60.000,00 zł 

oraz „Przebudowa mostku na rzece Liwie w Julianowie Gąskach” na kwotę 12.700,00 zł. Dokonano 

zmniejszenia planowanych wydatków dotyczących zakończonej inwestycji pn. „Przebudowa drogi 

Kołodzieje-Gilwa” na łączną kwotę 4.100,00 zł. 

Dział 750 Administracja publiczna – zmniejszenie wydatków bieżących łącznie o kwotę 33.221,95 

zł. 

Dział 751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz 

sądownictwa – zmniejszona została kwota wydatków bieżących w związku ze zmniejszeniem dotacji 

z Krajowego Biura Wyborczego w Gdańsku o kwotę 12.180,00 zł. 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększenie wydatków 

bieżących o kwotę 1.212,00 zł. Ponadto zwiększono wydatki majątkowe o kwotę 30.000,00 zł na 

inwestycję pn. „Zakup samochodu pożarniczego dla OSP Sypanica”. 

Dział 758 Różne rozliczenia – zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę 20.000,00 zł. 

Dział 801 Oświata i wychowanie – zwiększenie wydatków bieżących w kwocie 32.528,95 zł, w tym 

na dodatkowe zadania oświatowe w związku z pomocą obywatelom Ukrainy w kwocie 6.680,95 zł. 

Zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 20.000,00 zł w związku z przeniesieniem zadania pn. 

„Poprawa dostępu do małej infrastruktury publicznej – przebudowa boiska w Rodowie” do działu 900. 

Zwiększony został plan wydatków w związku z realizacja programu „Podróżuj z klasą” w kwocie 

6.970,00 zł. Dokonano korekty wydatków z zadań zleconych o kwotę 108,90, które stanowią 

refundację wydatków z lat poprzednich. 

Dział 852 – Pomoc społeczne – zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 3.000,00 zł w związku ze 

zwiększeniem wysokości wydatków w ramach środków z Funduszu Pomocy oraz otrzymana dotacją 

na zadania zlecone. 

Dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej – zwiększenie wydatków bieżących o 

łączną kwotę 39.780,00 zł, w związku z otrzymanymi środkami na wypłatę wyrównania dla 

przedsiębiorstw energetycznych. 

Dział 855 Rodzina – zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 10.475,00 zł, w tym kwota 475,00 zł 

w związku otrzymanymi środkami w ramach Funduszu Pomocy. 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zmniejszenie wydatków bieżących o 

kwotę 45.000,00 zł. Dokonano również zwiększenia wydatków majątkowych na łączną kwotę 

31.400,00 zł, w tym zwiększenie wydatków majątkowych na inwestycje pod nazwą: „Wymiana źródeł 

ciepła (dotacje)” – 14.000,00 zł oraz „Zagospodarowanie terenu rekreacyjno-sportowego w m. 

Rodowo” – 20.000,00 zł. 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zwiększono wydatki bieżące o kwotę 

100.000,00 zł w związku ze zwiększeniem dotacji podmiotowej dla Prabuckiego Centrum Kultury i 

Sportu. 

Dokonano również zmniejszenia planowanych wolnych środków o kwotę 846.000,00 zł. 

Projekt uchwały został omówiony przez p. Skarbnik Monikę Kuśmierską. 

Do przedstawionego projektu nie wniesiono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady. 

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Prabuty. 

Projekt uchwały został omówiony przez p. Skarbnik Monikę Kuśmierską. 



Do przedstawionego projektu nie wniesiono uwag. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Prabuty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Anders, Marek Beksa, Marcin Domagalski, Grzegorz Gintowt, Marcin Kłosiński, 

Zbigniew Kondel, Karol Koper, Edyta Kossak-Czarnecka, Paulina Kowalska, Adam 

Kuncicki, Anna Latopolska, Tomasz Nadolski, Paweł Panikowski 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Chodowiec, Jacek Mikołajków 

 

Projekt uchwały został przyjęty jako: 

Uchwała nr VI/32/2024 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.15. Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej w Prabutach. 

Przewodniczący poinformował, że zostały wznowione dyżury radnych. 

Radny p. Zbigniew Kondel spytał jak będą przeprowadzanie konsultacje dot. planu 

miejscowego w Rodowie. 

Burmistrz odpowiedział, że zostanie zorganizowane spotkanie w tej sprawie w Sali 

konferencyjnej urzędu. 

 

Wobec wyczerpania porządku, obrady VI sesji Rady Miejskiej w Prabutach zostały 

zakończone. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Prabutach 

 

Marcin Domagalski 

  

 
Przygotował(a): Edyta Szudarska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


